
Kleivane skole - FAU møte 
Referat 

 

 

Dag 05.12.2022   

Tid Kl.19.00-20.30   

Hvor Møterom 3   

 

Trinn Navn Verv mailadresse 

1 Ingvild Feed  Ingvild@ingvildfeed.no 

2 Inesa Grigaite-

Spuciene 

Kasserer inesajuv@gmail.com 

3 Olav Nilsen  nilsenolav@hotmail.com 

4 Espen Daaland  Espen.daaland@lyse.net 

5 Birte Tjelhovd Nestleder Birte.iden.tjelhovd@sandnes.kommune.no 

6 Helene 

Barkved 

FAU leder helene.barkved@gmail.com  

7 Eva Tone 

Breivik 

Sekretær evatoneb@hotmail.com 

SFO Vegard 

Aamodt 

 Vegard.aamodt@gmail.com 

Til 

stede 

Inesa Grigaite-

Spuciene, 

Espen 

Daaland, Birte 

Tjelhovd, 

Helene 

Barkved, Eva-

Tone Breivik, 

Vegard 

Aamodt. 

  

Ikke 

møtt 

Ingvild Feed, 

Olav Nilsen 

  

Sakliste  Ansvarlig 

1 

 

 

 

Informasjon fra rektor 

De holder på med advent nå. Det 

er så koselig, med flere 

samlinger. 

I morgen, 06.12.22, er det 

gudstjeneste i Høyland kirke. 

Det er sendt ut invitasjon til 

foreldreundersøkelse. Det er 

sendt ut purring til de som ikke 

Berit 

mailto:nilsenolav@hotmail.com
mailto:helene.barkved@gmail.com
mailto:evatoneb@hotmail.com
mailto:Vegard.aamodt@gmail.com


har svart. Alle foreldre oppfordres 

til å svare innen fristen. 

Elevundersøkelse på 5.,6. og 

7.trinn er underveis. 

Det er over 60 førsteklassinger til 

neste år. Elevtallet vokser 

fremover. 

Det har vært flere nyansettelser 

på skolen, to pedagoger på 

skolen, og to assistenter på SFO. 

En lærer slutter, og en går i 

permisjon. 

SFO har arrangert en vellykket 

lysfest. 

Det har blitt lovet at 

stikkontaktene ute, ved 

fotballbanen, flerbrukshallen og 

utenfor SFO, skal være klar til 

julefesten 15.desember. 
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Julefest 15.desember 

Alt ser ut til å være i boks. 

Oppmøte 17.30. 

Blåsere spiller ca en halvtime. 

Dette er fire elever fra Vågen 

videregående skole. 

SFO-koret synger tre sanger kl 

18. 

Gange rundt «juletreet» kl 18.15. 

Nissen kommer kl 18.45. 

Det er ordnet lys til flaggstangen. 

Et forslag til neste år: Kan det 

komme i stand et samarbeid med 

skolen, der det kan bakes 

Birte, Espen, Vegard 



julekaker på skolen som kan deles 

ut på julefesten. FAU kan være 

behjelpelige med ingredienser. 

Eventuelt kan det arrangeres 

baking som trinnaktiviteter der 

det blir laget julekaker. 

Forslag til neste år: Det kan settes 

opp juletrær litt rundt omkring i 

skolegården. 
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Høring skolerute 

Skoleruten skal behandles i alle 

SU i kommunen.  

FAU synes at det er positivt med 

oppstart av skoleåret på en 

onsdag. 

Ellers har FAU ingen merknader 

til skoleruten. 

 

4 Vipps klassekasse 

Inesa har lagt ut informasjon om 

de ulike vippsnummer og 

kontonummer for de ulike 

trinnene inne på den felles 

spondgruppa for klassekontakter 

og FAU. 

Klassekassen er merket med 

fødselsår. 

 

Inesa 



 

 

5 Orienteringssak 

Nabomelding fra Østerhus Invest 

AS om oppstart Vedafjell etp 2, 

VVA, lek og grønt. 

De setter i gang bygging oppover 

Vedafjellveien på venstre side. 

Utførende entreprenør er Tunge 

Maskin, og byggleder er 

Novaform Sandnes AS. 

 

 

 

 

 

6 Eventuelt 

1) Birte har vært på 

samarbeidsmøte med alle 

skolene i bydelen, og 

bydelshuset på Austrått. 

De som her er invitert inn 

er representant fra alle 

FAU, skolenes ledelse 

(Austrått skole, Høyland 

ungdomsskole, Øygard 

ungdomsskole, Iglemyr 

skole og Kleivane skole), 

idrettslaget, bydelshuset, 

kirka, korps, representant 

fra kommune, 

representant fra Bogafjell 

ungdomsklubb. Elevrådet 

ved de forskjellige 

skolene vil bli invitert inn 

til bydelshuset for et 

idemyldringsmøte for hva 

som kunne vært fint å ha 

av aktiviteter knyttet til 

bydelshuset i bydelen på 

nyåret. 

 

 



 

2) Sandnes Musikkråd har 

vært i kontakt med Helene 

angående «dumpen» inne 

i aulaen. Det er et ønske 

om å tette igjen dette 

hullet, da det er svært lite 

funksjonelt. Det er lite 

praktisk utforming av 

rommet, og det er fare for 

at barn kan ramle ned i. 

Hvis hullet fjernes blir 

rommet mer anvendelig, 

og kan brukes til for 

eksempel øvingslokale for 

korps og annet.  

 

 

 

   

 

 
 
 


